
           Zápis z 23. jednání Zastupitelstva obce Dobrá, dne 29.6.2009

Program jednání:
1. Zahájení, volba návrhové komise a ur ení ov ovatel  zápisu
2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá
3. Rozpo tové opat ení . 3/2009
4. SOPM – Záv re ný ú et za rok 2008
5. Návrh ešení novely zákona . 250/2000 Sb., mate ská škola a místní knihovna
6. Zápis z jednání kontrolního výboru
7. Dohoda o vzájemné spolupráci p i zabezpe ení místních záležitostí ve ejného po ádku
8. Jednací ád Zastupitelstva obce Dobrá
9. zné
10. Zpráva návrhové komise
11. Diskuse
12. Záv r

1. Zahájení
Jednání zahájila starostka obce Bc. Alice Tancerová v 17.35 hodin v ob adní síni budovy
Obecního ú adu Dobrá.

ítomno: 9 len  zastupitelstva
Omluven: J. Mališ, Mgr. Pantlík
Nep ítomen: M. Kwaczek, J.B ezina, MUDr. Hankeová, J.Tesar ík

Starostka uvádí, že minulý zápis byl ov en bez p ipomínek a te dnešní program jednání, kdy
uvádí dopln ní bodu r zné o Sm rnici fondu oprav, Stanovisko k výstavb  penzionu,
Smlouvu o úv ru, Smlouvu o poskytnutí dotace z MSK, Zm na podmínek prodeje pozemku a
o Zápis z finan ního výboru.
Vyzývá k dalšímu dopln ní. Žádné.
Dala o p teném programu hlasovat. PRO: 8, PROTI:  0, ZDRŽEL SE: 1

Starostka navrhla na leny návrhové komise: Ing. Ludmila Baranová a Ing. Jaroslav Kielar.
Vyzvala k jinému návrhu. Nebyl další návrh.
Dala o tomto hlasovat: PRO:  9, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Starostka navrhla na ov ovatele zápisu: Radim B rger, René K ižák.
Vyzvala k jinému návrhu. Nebyl další návrh.
Dala tedy o navrženém hlasovat. PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá
Starostka uvádí dle p ipraveného materiálu úkoly spln né a trvající z minulých jednání
zastupitelstva.Vyzvala k p ipomínkám.
J. Hofman ( SSD) – od vodn ní k bodu 13 – investi ní akce, má výhradu ke spln ní úkolu.
Požadovalo se zpracování n jakého výhledu akcí s orienta ními cenami. Je to výmluva, že to
nelze zpracovat. Mysleli jsme nacen ní výhledových akcí p ibližn , od do, ne p esn .
Místostarosta – nejsme schopni nacenit, když nevíme rozsah díla, cena by byla smyšlená.
Starostka – není to výmluva, neumíme posoudit co všechno ta daná stavba obnáší, neznáme
ceny, nemáme k tomu kvalifikaci a vymýšlet si n jaké cifry je p ece k ni emu.
J. Ka ok (KS M) – p ikláním se k panu Hofmanovi, od vodn ní je nedostate né. Funguje
tady p ece n jaký stavební ú ad, ten m l dostat úkol na starost, a nacenit akce. Tak se to d je



u všech dobrých ú ad . P edpokládal, že se vypracuje výhled investi ních akcí, uvede se asi
rok realizace, uvede se zda je projektová dokumentace nebo ne a p ibližná ástka.
Ing. Baranová (Nezávislí) – p edpokládaná cena se lze ur it jen když je projektová
dokumentace. Stavební ú ad není výstavba, ti se takovou inností nezabývají
Starostka – na ú ad  není nikdo kompetentní k nacen ní p edpokládaných akcí. Jestliže se

kdo ze zastupitel  cítí na takovou innost, a  si úkol vezme na starost, ráda mu jej
enechám, ale ne, že bude úkol p ehozen na radu obce, nebo na starostu a místostarostu, tady
ímo íkám, že ani jeden z nás k tomu nemá p edpoklady.

J. Hofman ( SSD) – my jako zastupitelstvo žádáme vás, a  ud láte výhled akcí s n jakou
ibližnou cenou.  Kolik je obec schopna a ochotna investovat do r zných akcí a pak tla it na

projektanta, aby se cena pohybovala v této výši.
Starosta – k akcím se vypracovává studie a z té se vychází, z toho se d lá cena. V dnešní dob
se ceny m ní.
R. K ižák (Nezávislí) – orienta ní ceny a p ibližné n jaké nacen ní nemá smysl. Ceny se
opravdu neustále m ní, byla by to st elba do neznáma, je to zbyte ná práce.
Místostarosta – ceny se opravdu m ní, d kazem toho je i vestavba ve škole která probíhá, kdy
byla p vodn  plánována na 20 mil. K  a te  se staví za 14 mil. K . Na co dop edu
nadce ovat, je to zbyte né.
Další p ipomínky nebyly a starostka vznáší protinávrh: ZO pov uje p. Ka oka a pana
Hofmana k vypracování úkolu z bodu . 13.9.
p. Hofman – nesouhlasím, jsem neuvoln ným lenem a chci vid t zastupitele, který by tohle

lal zadarmo.
p. Ka ok – také nesouhlasím.
Starostka dala o protinávrhu hlasovat: PRO: 3, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 4, nehlasovali 2
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení p vodního návrhu usnesení.
Je ten návrh – bere na v domí.
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 6, PROTI:  0, ZDRŽEL SE: 2

3. Rozpo tové opat ení . 3/2009
Starostka p edala slovo Ing. Baranové, p edsedkyni finan ního výboru, která dle p ehledu
objas uje položky rozpo tového opat ení v ješt  nových úpravách o dotaci z MSK o 115.tis.

, kdy se navýšil p íjem i výdej, MŠ – otopná soustava.

K jednání se dostavil Ji í B ezina v 18.00 hodin.

Ing. Baranová také uvádí, že finan ní výbor schvaluje tohle rozpo tové opat ení – knihovna
dotace, dotace Ú adu práce na VPP pracovníky, pokuty stavebního ú adu.
Objas uje i výdaje a vyzývá k p ipomínkám:
J. Hofman ( SSD) – žádá o zasílání opravených rozpo tových opat ení v materiálech
k jednání, a  je lepší orientace p i jednání.
Žádné další p ipomínky.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh – schvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

4. SOPM – Záv re ný ú et za rok 2008
Starostka uvádí, že v tabulce je jasn  vid t p íjmy i výdaje, pohyb je minimální.
Vyzvala k p ipomínkám. Žádné.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh – bere na v domí.



Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

5. Návrh ešení novely zákona . 250/2000 Sb., mate ská škola a místní knihovna
Objas uje starostka, kdy se tohle ešilo na minulém jednání pro základní školu, a nyní pro MŠ
a místní knihovnu je to obdobné, jen s tím, že u místní knihovny není pot eba m nit z izovací
listinu.
Vyzvala k p ipomínkám. Žádné
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh – zplnomoc uje MŠ a zplnomoc uje místní knihovnu s rozdílným datem.
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

6. Zápis z jednání kontrolního výboru
Starostka p edává slovo panu Ka okovi, p edsedovi kontrolního výboru, který uvádí, že
prob hla kontrola pohledávek obce Dobrá, vyplývající z b žné innosti ú adu, zprávu za rok
2007 a 2008 vyhotovila a dala k ní výklad p. Kolková, která byla p izvána k jednání výboru.
Vše se plní až na asi 15 pohledávek z roku 2008 za odpady. Kontrolní výbor doporu uje
pr žn  prov it pln ní pohledávek starostou obce.
Starostka vyzvala k dotaz m. Žádné.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh – bere na v domí.
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0
Je ten návrh – ukládá.
Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1

7. Dohoda o vzájemné spolupráci p i zabezpe ení místních záležitostí ve ejného
    po ádku
Starostka uvádí, že byl p izván velitel policie, ale omlouval se, že neví, zda mu to vyjde p ijít
z d vodu velké zaneprázdn nosti.
Starostka vyzvala k dotaz m a p ipomínkám:
J. Ka ok (KS M) – spolupráce s policií bude obec n co stát?
Starostka – vyplývá to ze smlouvy – zve ej ování informací ve zpravodaji zdarma, žádají
spolupodílnictví na modernizaci služeben, kamerový systém do budoucna. Povinnosti na nás
jsou, ale bude záležet na zastupitelstvu obce zda a v jaké mí e se bude podílet a p ispívat.
J. B ezina (Nezávislí) – na téhle smlouv  policie trvá? Zdá se mu to zbyte né.
Starostka – s policií se spolupracuje a jejich nad ízení na n  také tla í a  vyvíjí n jakou
aktivitu a innost.
J. Ka ok (KS M)- také se p iklání k názoru, že smlouva je nadbyte ná.
J. Hofman ( SSD) – není to nic proti ni emu, ve smlouv  jsou opsány úkoly policie
vyplývající ze zákona a když to cht jí potvrdit, není v zásad  proti.
Žádné další dotazy nebyly. Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh – schvaluje a pov uje.
Starostka dala o p teném hlasovat:  PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 5

8. Jednací ád Zastupitelstva obce Dobrá
Starostka uvádí, že p edložila k posouzení nový jednací ád zastupitelstva obce a vyzvala
k p ipomínkám a dopln ní.
J. Ka ok (KS M) – díval se do všech materiál  jak rady obce tak zastupitelstva obce, ale
nikde není stanoven takový úkol, který hovo í o pov ení rady k vypracování nového
jednacího ádu zastupitelstva obce. Nebyl dán ani žáden termín a nedoporu uji schválit



edložený jednací ád. Doporu uje vytvo it pracovní skupinu a p ipravit z p ipomínek všech
nový a jasný jednací ád.
Starostka – našli bychom v zápise ze zastupitelstva, že jsme diskutovali o novém jednacím
ádu po p ipomínce ob ana k možnosti vyjád it se k projednávanému bodu a ne až na záv r

v diskusi. Navíc na minulém jednání se dotazoval n kdo z len  zastupitelstva, v jakém stavu
je p íprava nového jednacího ádu. Tento jednací ád byl zpracován dle metodiky ministerstva
vnitra. Jednací ád byl rozeslán k p ipomínkám, prostor pro vyjád ení byl, ale nikdo tak
neu inil.
J. Ka ok (KS M) – jaké íslo usnesení tedy má? Kde v zápise to je zaznamenáno? Opakuje,

 se vytvo í pracovní skupina a vypracuje p ipomínky a z jednacího ádu se vypustí
nepot ebné v ci, a  je opravdu použitelný. Pro  se v p ipraveném jednacím ádu hovo í o
tajemníkovi ú adu, když taková funkce tady na ú ad  není v bec z ízena.
Starostka – kde jste se to do etl? Není problém formulaci zm nit nebo vypustit.
J. Ka ok (KS M) – bod . 7
Starostka – m že se to opravit.
J. Ka ok (KS M) – v pasáži k p íprav  zasedání – rozší il by to podrobn ji. Také má výhrady
k formulaci, že p edseda kontrolního a finan ního výboru je odpov dný za vyhotovení a

edkládání zápis  z jednání.
Starostka – od toho jsou p edsedové výbor  a komisí a ti odpovídají za innost.
J. Ka ok (KS M) – má adu dalších p ipomínek – je pro dopracování jednacího ádu.
Starostka – jednací ád vychází ze zákona.
J. Ka ok formuluje protinávrh: Zastupitelstvo obce schvaluje pracovní skupinu k dopracování
jednacího ádu
Starostka dala o tomto protinávrhu hlasovat, když nebyla další p ipomínky.
Hlasování: PRO: 3, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 7
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení p vodního návrhu usnesení k tomuto bodu
jednání.
Je ten návrh – schvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 4

9. R zné
   9.1. Sm rnice ú elového fondu oprav a modernizace obecních bytových dom p. 931 a
        937 v obci Dobrá
Starostka uvádí, že sm rnice vznikla na základ  požadavku MSK KÚ Ostrav p i auditu,
kdy nám vytkli, že má být schválen n jaký statut, podle kterého se z fondu oprav erpají
finance a jak se s fondem nakládá. Konzultovalo se to s právníkem a paní Martiníkovou.
Starostka vyzvala k p ipomínkám:
J. Hofman ( SSD) – sm rnici neporozum l. Nájemník m bylo vysv tleno, že fond oprav se
bude tvo it a použit na opravy v dob , kdy bude kon it smlouva a byty se budou p evád t.
Pro  se tedy p edkládá tato sm rnice, když to nebylo ani s nikým z nájemník

ipomínkováno. Vypadá to, že bylo s nájemníky vyšplouchnuto a fond oprav se bude erpat
na opravy vad zp sobené stavbou, ale tato vady m ly být reklamovány a pro neschopnost
tehdejšího vedení obce k tomu nedošlo. Náklady vad po stavb  m la hradit firma Polysta,
která domy stav la. Firm  nebylo uloženo ani žádné zádržné, nic, obec nem la žádné zádržné,
chovala se v této v ci podivn  a te  máme my nájemníci na to doplácet? Jestliže tohle bude
schváleno, budu požadovat novou nájemní smlouvu – p ísp vek na údržbu, administraci,
správu bytové jednotky. Požaduji stažení tohoto bodu z programu jednání a se všemi
nájemníky ádn  prodiskutovat, vysv tlit, vyslechnout i jejich p ipomínky a pak schválit.
Starostka – OBD jsme po minulém vedení zd dili. Problém byl a je s nimi stále. Obec d lá
vst ícná gesta už jen v tom, že se vypracovala dokumentace na opravy a schválila se i ástka,



která bude na odstran ní závad pot ebná. Ve sm rnici se nehovo í o tom, že fond oprav bude
použit na kolauda ní závady. Klidn  se m že z jednání tento bod stáhnout, m že se dále
jednat s p íslušnými pracovníky, právníkem, p. Martinkovou, lze p epracovat i nájemní
smlouvy a tím p istoupit i k regulovatelnému nájemnému.
J. Hofman ( SSD) – dám obec k soudu, vylákali jste na m  milion korun p i stavb  a
nedodrželi smlouvu.
Ing. Baranová (Nezávislí) – Sm rnice je špatn  na asovaná, p edkládá se v dob  kdy se chce
provést oprava OBD. Fond oprav má opravdu sloužit k jiným opravám než opravám
kolauda ních vad.
J. Hofman ( SSD) – fond oprav má sloužit na opravy p ed p edáním do vlastnictví
nájemník , navíc vlastníci budou pot ebovat finance i na další rozjezd.
Ing. Baranová (Nezávislí) – myslíte si, že se všichni domluvíte, když vznikne družstvo nebo
spole enství vlastník ?
Starostka – nemusí vzniknout spole enství vlastník , je to adová zástavba, každý má sv j
pozemek a je samostatn  postaven.
Místostarosta – dali jsme si za cíl dát OBD do po ádku, máme snahu, vypracovala se
dokumentace, který mapuje nedostatky a všechny pot ebné opravy. Je vypsáno výb rové
ízení na tuto akci.

Starostka – znovu objas uje sm rnici, která nebyla pochopena. V rozpo tu je již schválená
ástka na opravy kolauda ních vad OBD dle projektové dokumentace, která je zpracována, to
ece všichni z vás zastupitel  v dí, vždy  se pro tuhle variantu a pro uvoln ní financí

hlasovalo. Z fondu oprav se nebude nic erpat na opravy kolauda ních vad. Sm rnice se m že
písemn  m nit. Fond slouží všem nájemník m stejn , když se n co opraví v jednom byt
opraví se ve všech, ne jen v tom jednom.
Místostarosta – obesílal jsem nájemníky OBD s požadavkem o vyjád ení se k použití tohoto
fondu a respektujeme vyjád ení nájemník .
Ing. Baranová (Nezávislí) – Fond oprav jsou finance obce.
O slovo se hlásí ob ané.
Starostka dala hlasovat o ud lení slova pro ve ejnost: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0
p. Zá ický – myslí si, že by bylo slušné projednat zn ní Sm rnice s nájemníky, dozv li jsme
se to úplnou náhodou. Nájemníci do fondu spo í a je t eba informovat je o zám rech s t mito
financemi.
Starostka – zákon nic takového obci neukládá. Konzultovalo se to s právníkem i ten potvrdil,
že je to p íjem obce, kdy zastupitelstvo rozhodne, jak se fond oprav použije, na co a v jaké
mí e. Do doby p evodu jde o klasický nájemní vztah.
p. Zá ický – požadujeme jen slušné jednání a dohodu s nájemníky.
p. Tesar íková – nebylo by vhodné se p ed schválením Sm rnice sejít s nájemníky,
prodiskutovat, objasnit, vztahy se tak dostanou na n jakou úrove .
Starostka – netušila jsem, že nyní jsou vztahy na nijaké úrovni, nicmén  z rozpo tu obce se
dávají finance na OBD, Sm rnice v tom nehraje roli.
p. Tesar íková – požadujeme vyvolat jednání s nájemníky.
J. Hofman ( SSD) – stav OBD zavinilo minulé vedení, ne my nájemníci a ne íkejte že
finance se místo do chodník  dávají do OBD
Starostka – je to pravda
J. Hofman ( SSD) – nájemníci snad mají vinu? Kv li nám ubývá financí na chodníky?
Starostka – d láme vst ícné kroky, ale vidím, že i tak je to špatn .
Starostka má dotaz, zda n kdo navrhuje protinávrh k usnesení?
p. Hofman ( SSD) – odložit schválení Sm rnice ú elového fondu oprav a modernizace OBD
.p. 931 a 937 v obci Dobrá do doby, kdy prob hne sch zka s nájemníky OBD.



MVDr. Zmuda (Nezávislí) – asov  by ur il, a  se stihne Sm rnice schválit do dalšího auditu,
 obec nedostane t eba zbyte nou výhradu k hospoda ení.

Starostka – datum by nestanovila, zastupitelstvo obce nemusí p ijmout podmínky nájemník .
Návrhová komise te znovu protinávrh – odkládá.
Starostka dala o tomto protinávrhu hlasovat: PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 6
Usnesení nep ijato.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení p vodního návrhu usnesení.
Je ten návrh – schvaluje.
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 6, PROTI: 1, ZDRŽEL SE: 3

   9.2. Stanovisko obce Dobrá k zám ru výstavby penzionu na pozemku parc. . 689 a 690
          v Dobré
Starostka uvádí, že se jedná o pozemek tzv. „d evomorka“. V tomto ízení je obec

astníkem, m že se tedy vyjád it a zaujmout n jaké stanovisko. Stavební ú ad Dobrá zamítl
výstavbu penzionu na tomto pozemku, krajský ú ad vrátil v c k novému projednání. Rada
obce trvá na stanovisku stavebního ú adu, nesouhlasit s realizací penzionu.
Starostka vyzvala k p ipomínkám:
R. k ižák (Nezávislí) – jsem proti výstavb  penzionu. Tak jak je penzion  nakreslený
v dokumentaci, nezapadá do okolní zástavby mezi domky, je p íliš vysoká, robustní.
Ing. Baranová (Nezávislí) – zastupitelstvo obce jednou p ijalo stanovisko, že nebude
podporovat výstavby podobných za ízení, držela by se toho a neschválila by výstavbu
penzionu. Jsem proti.
J. B ezina (Nezávislí) – jsem také proti a v usnesení by doplnil, že výstavba penzionu není
v zájmu obce ani ob an .
Starostka – m že se doplnit do usnesení.
O slovo se hlásí ob ané, starostka proto dává hlasovat o ud lení slova pro ve ejnost:
Hlasování : PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0
p. Zabyst anová – v obci je již n kolik podobných penzion , zejí prázdnotou nebo jsou jen
z ásti zapln ny. Pro  výstavba dalšího. Konkrétn  jsem sepsala p ipomínky proti výstavb
penzionu, doufala jsem v n jaké ústní ízení, kde by se celá v c probrala a prodiskutovala,
jsou zde sporné v ci, když zasype studnu, p ijdeme o vodu, hluk apod.
Starostka – obec je ú astníkem ízení, vyjád íme sice své nesouhlasné stanovisko, ale
nemáme tu moc zamítnout stavbu. Stavebník se m že odvolat, protože stavbu bude chtít.
p. Zabyst anová – všichni sousedé jsou proti výstavb  penzionu
J. Hofman ( SSD) – do usnesení by nedopisoval od vodn ní, že to není v zájmu obce ani
ob an .
Ing. Kocich, vedoucí stavebního ú adu – do usnesení se to m že klidn  napsat, je to vlastn
citace ze zákona, nechal by to tam.
p. Piska – není na tom pozemku n jaké ochranné pásmo, je tam silnice, železnice? Povolili
stavbu?
Starostka – jist  již vydali vyjád ení, d m na tom pozemku už stál.
p. Moskvová – a jak vy eší odpady, kanalizace tam není.
Starostka – OV
J. Ka ok (KS M) – je proti stavb  penzionu.
Ing. Baranová (Nezávislí) – Ing. Kocich nemá vyjád ení D?
Ing. Kocich, vedoucí stavebního ú adu – ano mám, na tom pozemku nelze postavit rodinný

m.
Žádné další p ipomínky nebyly vzneseny.
Starostka vyzvala návrhovou komisi o p tení dopln ného návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení – nesouhlasí.



Starostka dala o p tením hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

    9. 3. Zm na podmínek prodeje pozemku parc. . 1348/6 v k.ú. Dobrá u F-M
Starostka objas uje dle p ipraveného materiálu, že cenu požadují snížit na 80,- K /m2 , je to
sice mén , než jsme p vodn  požadovali, tak bu  revokujeme usnesení a doplníme o cenu dle
znaleckého posudku nebo zamítneme a budeme požadovat 100,- K /m2. Rada obce
doporu uje zamítnout.
Starostka vyzvala k p ipomínkám:
Ing. Baranová (Nezávislí) – my jsme sice za pozemek dali 100,- K /m2, jde o kousek
pozemku.
Starostka – já bych na požadovanou cenu p istoupila na tom pozemku má stát protihluková
st na, kterou požadovali ob ané, nezdá se mi tahat se o 20,- K , je zde hrozba, že nepostaví.
J. Hofman (ŠSD) – státní orgány nem žou jinak než dle cenové mapy, my jsme pozemek
koupili za smluvní cenu oni nem žou.
Žádné další p ipomínky.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh – revokuje.
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽEL SE. 1

   9. 4. Smlouva o úv ru . 695/09/LCD
Starostka uvádí, že bylo konzultováno s právním zástupcem. Banka nám v 99% ve smlouv
nevyhov la. Objas uje finan ní situaci obce, která je dobrá. Bude dostatek finan ních
prost edk  a je zbyte né brát úv r a platit bance úroky.
Starostka vyzvala k p ipomínkám. Žádné.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh usnesení – neschvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

   9. 5. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpo tu MSK
Starostka uvádí, že bylo jednání s krajem, kdy nám následn  poskytli finance ve výši
115.000,- K  z požadovaných 150.000,- K  na sb rný dv r. Žádali jsme o 75%, kdy studii a

ílohy nejsou uznanými náklady z dotace, musíme dofinancovat sami. Podmínky smlouvy
budou spln ny již letos.
Starostka vyzvala k p ipomínkám. Žádné.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh usnesení – schvaluje a pov uje.
Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

  9. 6. Zápis z jednání Finan ního výboru
Starostka p edala slovo Ing. Baranové, p edsedkyni Finan ního výboru, která uvádí, že na
sch zce se jednalo o kanalizaci, rozpo tovém opat ení a také rekonstrukci hasi ské zbrojnice
a tento výbor doporu uje opravu hasi ské zbrojnice na etapy z vlastních zdroj  obce. Je t eba
upravit garážové stání pro hasi ské vozidlo, parkuje se v koteln  základní školy, což je
nevyhovující a je neustále problém s výjezdem, kterému brání zaparkovaná auta, a  je v tom
míst  umíst ná dopravní zna ka. Finan ní výbor doporu uje zastupitelstvu obce provést

eložky inženýrských sítí, vypsat výb rové ízení na celkovou rekonstrukci v p íštím roce +
sehnat finance pomocí n jakého dota ního titulu.
Starostka vyzvala k p ipomínkám:
J. B ezina (Nezávislí) – budova hasi ské zbrojnice je v majetku obce a je v hrozném stavu.
Hledali jsme možný dota ní titul, ale je to problém, pro tak velkou obec, jako je ta naše žáden



takový vypsaný nebyl. Výjezd z kotelny základní školy, kde parkujeme výjezdní vozidlo je
opravdu problematický, kv li parkování vozidel v zákazu, kdy je tam i zna ka, upozorn ní
bylo n kolikrát ve Zpravodaji, ale lidé na to neslyší.
Ing. Baranová (Nezávislí) – v p ízemí by šlo jen o garáž, šatna a malá kuchy ka pro výjezd.
V pat e  by pak vznikl sál, který by nesloužil jen pro hasi e, ale pro zájmové kroužky a
ve ejnost. Apeluje na zastupitele, a  zváží situaci v hasi ské zbrojnici. Navíc obec má ze
zákona povinnost z ídit jednotku hasi .
Starostka – souhlasí. Vypsala vy výb rové ízení na zhotovitele, a  víme s jakou finan ní
ástkou máme po ítat.

Žádné další dotazy. Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh – bere na v domí.
Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

10. Zpráva návrhové komise
Komise konstatuje, že k jednotlivým bod m bylo diskutováno a hlasováno jednotliv , není
pot eba usnesení opakovat, jsou platná. Vše prob hlo v souladu s platnými zákony.

11. Diskuse
Starostka vyzvala nejprve leny zastupitelstva k p ísp vk m do diskuse:
J. B ezina (Nezávislí) – uvádí, jen pro informaci, a  zastupitelstvo ví, že se 8 len  SDH
Dobrá podílelo na záchranných akcích p i povodních v Novém Ji ín , kde byli dva dny.
Krajský ú ad nás požádal o spolupráci na zásahu.

Další podn ty do diskuse nebyly vzneseny.

Starostka p edala slovo ob an m:
p. Piska – sb rný dv r bude kdy? Letos?
Starostka – pokud dostaneme dotaci, tak p íští rok i s provozováním. D láme proto vše. Ve
sb rném dvo e bude komunitní kompostárna na rozložitelný odpad, tedy trávu, klacíky +
sb rný dv r s kontejnery, kde bude stanovena otevírací doba, kdy ob ané s trvalým pobytem
v obci budou moci odpad uložit. Ob an m okolních obcí tohle nebude umožn no.
p. Moskvová – dotaz na kanalizaci.
Starostka – jednání se SmVaK a.s., kdy jsme nabídli, že obec provede 50% stavebních prací +
opravy komunikací po výstavb , ale bylo odmítnuto, pro malé množství napojení a
neefektivnost provedení.
p. Moskvová – pro  se pan Kwaczek už p l roku neú astní jednání zastupitelstva?
Starostka – nevím, n kdy se omlouvá pro pracovní zaneprázdn nost. Neú ast na jednáních
zastupitelstva se nijak nepostihuje, zákon tohle ne eší.
p. Piska – OZV o ve ejném po ádku eší dodržování klidu o ned lích a svátcích. Pro koho to
platí?
Starostka – pro všechny v obci, pro ob any i firmy. Vyhláška stanovuje p esn  o jaké innosti
se jedná.
p. Pantlíková – projektová dokumentace na chodníky je zpracována?
Starostka – kompletuje se.
p. Pantlíková – byly do projektu zakomponovány naše p ipomínky?
Starostka – ano.
p. Pantlíková – je chvályhodné, že se postavilo, ale op t se nemyslelo na ty nejmenší d ti. Je
tam pro n  jen dome ek a pískovišt .
Starostka – h išt  je stav no pro d ti od 2 do 12 let a je to i pro ty nejmenší d ti, jsou tam
houpa ky apod.



12. Záv r
Starostka pod koval za ú ast a ukon ila jednání v 20.00 hodin

Zapsala: Marcela Krestová

                                                                                       Bc. Alice Tancerová
                                                                                            starosta obce

Ov ili:   jméno, datum

               jméno, datum



U S N E S E N Í
z 23. jednání Zastupitelstva obce Dobrá, ze dne 29.6.2009

od 17.30 hodin v budov  Obecního ú adu Dobrá
                                                   - ob adní sí

1. Zahájení

    Zastupitelstvo obce Dobrá
1.1. v o l í

návrhovou komisi ve složení: Ing. Ludmila Baranová (Nezávislí)
Ing. Jaroslav Kielar (KDU- SL)

   1.2. u r  u j e
          ov ovatele zápisu: Radim B rger (KS M)
                                            René K ižák (Nezávislí)

2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    2.1. b e r e   n a   v  d o m í

kontrolu pln ní usnesení Zastupitelstva obce Dobrá

3. Rozpo tové opat ení . 3/2009

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    3.1. s ch v a l u j e
           Rozpo tové opat ení . 3/2009 navýšení p íjmové ásti o 543,- tisíc K  a výdajové
           ásti o 543,- tisíc K

4. SOPM – Záv re ný ú et za rok 2008

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    4.1. b e r e   n a   v  d o m í

Záv re ný ú et SOPM za rok 2008

5. Návrh ešení novely zákona . 250/2000 Sb., mate ská škola a místní knihovna

    Zastupitelstvo obce Dobrá
5.1. z p l n o m o c  u j e

           v souvislosti s ú innosti zákona . 477/2008 Sb., kterým se m ní zákon . 250/2000
           Sb., o rozpo tových pravidlech územních rozpo , Mate skou školu Dobrá
           k disponování s finan ním majetkem, dotacemi, nada ními fondy, projekty, pen žními
           fondy p.o., ob žnými zásobami, zásobami vytvo enými dopl kovou inností,
           pohledávkami a závazky do doby vydání a schválení nové z izovací listiny nebo do
           doby schválení zm ny z izovací listiny, nejdéle však do listopadu 2009

5.2. z p l n o m o c  u j e
          v souvislosti s ú innosti zákona . 477/2008 Sb., kterým se m ní zákon . 250/2000
          Sb., o rozpo tových pravidlech územních rozpo , Místní knihovnu Dobrá
          k disponování s finan ním majetkem, dotacemi, nada ními fondy, projekty, pen žními



          fondy p.o., ob žnými zásobami, zásobami vytvo enými dopl kovou inností,
          pohledávkami a závazky s ú inností od 1.4.2009

6. Zápis z jednání kontrolního výboru

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    6.1. b e r e   n a   v  d o m í
           Zápis . 02/2009 z jednání kontrolního výboru konaného dne 1.4.2009

6.2. u k l á d á
           starostce, aby p edložila aktuální zprávu o pln ní pohledávek

7. Dohoda o vzájemné spolupráci p i zabezpe ení místních záležitostí ve ejného
    po ádku

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    7.1. n e p  i j a t o

usnesení  k uzav ení Dohody o vzájemné spolupráci p i zabezpe ení místních
           záležitostí ve ejného po ádku mezi obcí Dobrá  a Policií R, Krajským editelstvím
           policie SMK, územním odborem vn jší služby F-M, obvodním odd lením Nošovice,
           zastoupenou komisa em npor. Bc. Ji ím ehou

8. Jednací ád Zastupitelstva obce Dobrá

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    8.1.  n e p  i j a t o
            usnesení  o schválení Jednacího ádu Zastupitelstva obce Dobrá

9. R zné
    9. 1. Sm rnice ú elového fondu oprav a modernizace obecních bytových dom p. 931
            a 937 v obci Dobrá

1. n e p  i j a t o
            usnesení ke Sm rnici ú elového fondu oprav a modernizace obecních bytových dom
            p. 931 a 937 v obci Dobrá

    9.2. Stanovisko obce Dobrá k zám ru výstavby penzionu na pozemcích parc. . 689 a
           690 v Dobré

1. n e s o u h l a s í
           jako ú astník ízení, Obec Dobrá, prost ednictvím svého samosprávného orgánu
           Zastupitelstva obce Dobrá, v souladu s § 85 odst. 1 písm. b) zákona . 183/2006Sb.,
           v platném zn ní, se zám rem s následnou realizací výstavby penzionu na pozemcích
           parc. . 689 a 690 v k.ú. Dobrá u F-M, protože tato výstavba není v zájmu obce ani
           v zájmu ob an  obce

9.3. Zm na podmínek prodeje pozemku parc. . 1348/6 v k.ú. Dobrá u F-M
        1. s ch v a l u j e

revokaci usnesení . 6 z 18. jednání Zastupitelstva obce Dobrá dne 15.12.2008 a to
            v bod  6.1., kdy p vodní usnesení zn lo:

Zastupitelstvo obce Dobrá schvaluje uzav ení smlouvy o budoucí smlouv  kupní se
            Správou železni ní dopravní cesty, s.o., se sídlem Praha 1, Nové M sto, Dlážd ná
            1003/7, 110 00, I  70994234 na ást pozemku parc. . 1348/6 v k.ú. Dobrá u F-M o



            p edpokládané vým e 14 m2 za podmínky dodržení kupní ceny ve výši 100,- K /m2

            a revokované usnesení nov  zní:
            Zastupitelstvo obce Dobrá schvaluje uzav ení smlouvy o budoucí smlouv  kupní se
            Správou železni ní dopravní cesty, státní organizací, se sídlem  Praha 1, Nové M sto,
            Dlážd ná 1003/7, 110 00, I  70994234 na ást pozemku parc. . 1348/6 v k.ú. F-M o
            p edpokládané vým e 14 m2 za cenu stanovenou znaleckým posudkem

     9.4. Smlouva o úv ru . 695/09/LCD
1. n e s ch v a l u j e

             uzav ení Smlouvy o úv ru . 695/09 LCD s eskou spo itelnou a.s., Olbrachtova
            1929/62, Praha 4, I  45244782 na poskytnutí p eklenovacího úv ru ve výši 10.mil. K

9.5. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpo tu MSK
        1. s ch v a l u j e

uzav ení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpo tu Moravskoslezského kraje ve výši
           115.000,- K  na p ípravu projektové dokumentace s názvem „Zkvalitn ní nakládání
            s odpady v obci Dobrá“

2. p o v  u j e
            starostu podpisem této smlouvy

9.6. Zápis z jednání Finan ního výboru
         1. b e r e   n a   v  d o m í
             Zápis . 2/2009 z jednání Finan ního výboru ze dne 24.6.2009

                      Bc. Alice Tancerová                                             Ladislav Žurek
                          starosta obce                                                       místostarosta


